

## Beijing Tianyizheng Certification Center Limited Company

(Which located in 11th Floor of South Building, No 89, Xiaotun Road Fengtai District, Beijing)

# **QUALITY MANAGEMENT** SYSTEM CERTIFICATE

This is to certify the quality management system of

Certificate No: A19Q30003R0S

Unified Social Credit Code: 91330400MA2BBUNT67

This is to certify that the environmental management system of

## ZHEJIANG OUFU CONTAINER SEAL CO., LTD.

Enrol Address: Building 1, No.106, Hangfu Road, Chongfu Town, Tongxiang City, Jiaxing City, Zhejiang Province, China P.C.:314511

Office Address1: Building 1, No.106, Hangfu Road, Chongfu Town, Tongxiang City, Jiaxing City, Zhejiang Province, China P.C.: 314511

Office Address2: No.28, Yuemao Road, Chongfu Town, Tongxiang City, Jiaxing City, Zhejiang Province, China P.C.:314511

## is in conformity with

ISO 9001:2015 standard

This certificate is valid to the following area:

THE PRODUCTION OF CONTAINER MECHANICAL SEAL. (NOT APPLICABLE CLAUSE 8.3)

General manager:

leshibin

Issue Date: Oct.21,2019

Expiry Date: Oct.20,2022

BTCC











Certified organization shall accept surveillance audit regularly, and this certificate can keep valid only after audit qualified. Information of this certificate can be queried on the official web site of Certification and Accreditation Administration of Peo(www.cnca.gov.cn) and the web site of our company (www.btcc.com.cn).





BTCC-QMS

# 北京天一正认证中心有限公司

(本公司位于北京市丰台区小屯路89号南楼11层)

# 质量管理体系认证证书

# 兹证明

注 册 号:

A19Q30003R0S

统一社会信用代码:

91330400MA2BBUNT67

# 浙江欧孚箱封股份有限公司

注册地址:浙江省嘉兴市桐乡市崇福镇杭福路 106 号 1 幢

审核地址 1: 浙江省嘉兴市桐乡市崇福镇杭福路 106 号 1 幢

审核地址 2: 浙江省嘉兴市桐乡市崇福镇越茂路 28号

邮编: 314511

邮编: 314511

邮编: 314511

#### 质量管理体系符合

ISO 9001:2015 标准

## 质量管理体系认证所覆盖的范围

集装箱机械箱封的生产。(不适用条款 8.3)

当经理,

爱和松

证书生效日期: 2019年10月21日

证书有效期至[2022年10月20日











注: 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格后,此证书方继续有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)和公司网站(www.btcc.com.cn)上查询